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Funkcjonowanie Lotniska w Masłowie oraz konieczność wyłonienia przez powiat kielecki
nowego członka Rady Nadzorczej Spółki Lotniska Kielce było tematem spotkania
wicemarszałka Zdzisława Wrzałki ze Starostą Kieleckim, Zenonem Janusem.

Funkcjonowanie Lotniska w Masłowie oraz konieczność wyłonienia przez powiat kielecki nowego członka Rady Nadzorczej
Spółki  Lotniska Kielce było tematem spotkania wicemarszałka Zdzisława Wrzałki  ze Starostą Kieleckim, Zenonem
Janusem. Zmiana w składzie rady związana jest z rezygnacją dotychczasowego przedstawiciela powiatu kieleckiego.

* * *

O możliwości stworzenia dla kombatantów systemu pierwszeństwa przy rejestracji w przychodniach zdrowia, Zbigniew
Mielczarek wiceprezes Świętokrzyskiego Oddziału Światowego Związku Żołnierzy Armii Krajowej rozmawiał z Marcinem
Perzem, członkiem Zarządu Województwa.

W Rytwianach, Marcin Perz, będzie gościem konwentu wójtów i burmistrzów powiatu staszowskiego. Podczas spotkania
Marcin Perz przedstawi informację o pracach nad RPO dla województwa świętokrzyskiego.

* * *

Marek  Kwitek,  członek  Zarządu  Województwa  spotkał  się  z  Leszkiem  Kawiorskim,  prezesem  Przedsiębiorstwa
Energetyki  Cieplnej  w  Sandomierzu.  PEC stara  się  o  dofinansowanie  ze  środków UE na  przebudowę kotłowni  miejskiej.
Ubiega się również o wsparcie projektu związanego z wykorzystaniem energii odnawialnej.

Gościem Marka Kwitka był także Tadeusz Przyłucki, prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w
Sandomierzu. Rozmowa dotyczyła fiszek projektowych złożonych przez przedsiębiorstwo do finansowania z Regionalnego
Programu Operacyjnego.
 


